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PROTOKÓŁ Nr VII / 07 

z Sesji Rady Miejskiej w Ozimku 
odbytej w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku 

w dniu 23 kwietnia 2007r. 
 
 

Na stan 21 Radnych udział wzięło 21, co stanowi 100 % frekwencji, a zarazem stanowi to 
quorum do podejmowania uchwał. 

   
Uczestniczący w Sesji : 

1. Jan Labus – Burmistrz Ozimka, 
2. Marek Korniak – Z-ca Burmistrza Ozimka, 
3. Andrzej Staś  - Sekretarz Gminy, 
4. Paweł Konop – Radca Prawny Urzędu, 
5. Maria Błahuta – Skarbnik Gminy, 
6. Katarzyna Smolnik – Kierownik Referatu Organizacyjnego 

oraz przybyli goście według załączonej listy. 
  
 

Obowiązki sekretarza sprawował Radny JAN   GRABOWSKI. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Joachim Wiesbach – przywitał wszystkich obecnych na Sesji 
oraz powiedział, iż protokół z ostatniej Sesji jest wyłożony do wglądu i jeśli nie będzie uwag 
zostanie przyjęty poprzez głosowanie w końcowej części Sesji. Następnie przedstawił 
porządek obrad, który radni otrzymali wraz z materiałami i zadał pytanie, czy radni mają 
jakieś uwagi bądź inne propozycje? 
 
Radni nie zgłosili żadnych propozycji.. 

Porządek obrad :  

I. Interpelacje Radnych. 
II.   Podjęcie uchwał w sprawach: 

1.  przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu gminy i udzielenia Burmistrzowi 
absolutorium za 2006 r. 

            ( projekt uchwały Nr VII /47/07, Druk Nr 1), 

2. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w 
ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz 
warunków i sposobu ich przyznawania w Gminie Ozimek 

 ( projekt uchwały Nr VII /48/07, Druk Nr 2), 

         3. zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu dodatków do wynagrodzenia 
zasadniczego, wynagradzania za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw oraz nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli 
zatrudnionych w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Ozimek 
obowiązujących w 2007 r.   

 ( projekt uchwały Nr VII /49/07, Druk Nr 3),  
         4. przystąpienia Gminy Ozimek do spółki i objęcia w niej udziałów 
 ( projekt uchwały Nr VII /50/07, Druk Nr 4), 
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         5. dni godzin otwierania oraz zamykania placówek handlu detalicznego, zakładów 
gastronomicznych i usługowych na terenie Gminy Ozimek 

 ( projekt uchwały Nr VII /51/07, Druk Nr 5), 

      6. szczegółowych zasad umarzania wierzytelności Gminy Ozimek i jej jednostek 
organizacyjnych z tytułu należności pieniężnych, do których nie stosuje się przepisów 
ustawy – Ordynacja podatkowa oraz udzielania innych ulg w spłacie tych należności, 
a także wskazania organów do tego uprawnionych  

           ( projekt uchwały Nr VII /52/07, Druk Nr 6), 
      7. zmiany budżetu gminy na 2007 r. 

           ( projekt uchwały Nr VII /53/07, Druk Nr 7). 
   III. Analiza wniosków i postulatów z zebrań wiejskich i Zarządów Osiedla 

IV. Bezrobocie w Gminie Ozimek - informacja 
V. Ocena przebiegu realizacji zadań inwestycyjnych w gminie w 2006 r. w wybranych 

przez komisje tematach, tj. oświetlenie dróg w gminie i mieście oraz nowe drogi i 
chodniki. 

VI. Sprawozdanie Burmistrza z działalności kwartalnej  
VII. Sprawy różne i organizacyjne. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach  – poprosił o przegłosowanie w/w porządku obrad. 

Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 21 głosów ,,za”. 
 

Ad. I  I N T E R P E L A C J E    R A D N Y C H : 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poinformował, że w dniu 
dzisiejszym wpłynęła interpelacja Radnej Aldony Koczur, ale z uwagi na termin jej 
wpłynięcia zostanie rozpatrzona na kolejnej sesji.  

 

Ad. II  P O D J Ę C I E    U C H W A Ł :  
 
 

Pkt II.1 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr VII/47/07 w sprawie 
przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu gminy i udzielenia Burmistrzowi absolutorium 
za 2006 r.  
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Jana 
Wiernego o odczytanie uchwały Nr 216/2007 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Opolu nt. opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium za 
2006 r. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny – odczytał uchwałę Nr 216/2007, która 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. WIesbach – poprosił Wiceprzewodniczącego 
Rady Ryszarda Drelinga o odczytanie uchwały nr 99/2007 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej na temat opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2006 r. 
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Wiceprzewodniczący Obrad R. Dreling – odczytał uchwałę nr 99/2007 która również stanowi 
załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi lub 
niejasności? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag.. 

 
Uchwała Nr VII/47/07 w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu gminy               
i udzielenia Burmistrzowi absolutorium za 2006m r. została przyjęta jednogłośnie                 
– 21 głosów ,,za”. 
 
Pkt II.2 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr VII/48/07 zmieniający 
uchwałę w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 
zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich 
przyznawania w Gminie Ozimek. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Uchwała Nr VII/48/0707 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia rodzajów świadczeń 
przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki 
zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania w Gminie Ozimek została 
przyjęta jednogłośnie – 21 głosów ,,za”. 
 
Pkt II.3 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr VII/49/07 zmieniający 
uchwałę w sprawie regulaminu dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, wynagradzania za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz nauczycielskiego dodatku 
mieszkaniowego dla nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach prowadzonych 
przez Gminę Ozimek obowiązujących w 2007 r. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – zapytał się, czy są jakieś niejasności? 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

 

Uchwała Nr VII/49/07 zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu dodatków do 
wynagrodzenia zasadniczego, wynagradzania za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw oraz nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli 
zatrudnionych w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Ozimek 
obowiązujących w 2007 r. została przyjęta jednogłośnie – 21 głosów ,,za”. 
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Pkt II.4 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr VII/50/07 w sprawie 
przystąpienia Gminy Ozimek do spółki i objęcia w niej udziałów. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy trzeba coś 
wyjaśniać w tej sprawie? 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

 

Uchwała Nr VII/50/07 w sprawie przystąpienia Gminy Ozimek do spółki i objęcia w niej 
udziałów została przyjęta jednogłośnie – 21 głosów ,,za”. 
 
Pkt II.5 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr VII/51/07 w sprawie dni 
godzin otwierania oraz zamykania placówek handlu detalicznego, zakładów 
gastronomicznych i usługowych na terenie Gminy Ozimek. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały, jednakże Komisja 
Gospodarcza oraz Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony P. Poż. 
wnioskowały aby §3 pkt 2 brzmiał: 
 ,,Ustala się godziny otwierania oraz zamykania zakładów gastronomicznych poza 

wymienionymi w  ust 1: 

    1/ od niedzieli do czwartku nie wcześniej niż od godziny 6
00
 i nie później niż godzina 23

00
 

    2/ w piątki, soboty i inne dni poprzedzające dni świąteczne i ustawowo wolne od pracy nie   

       wcześniej niż o godzinie 6
00
 i nie później niż 4

00 
" 

oraz aby §4 brzmiał: 

  „Zorganizowane na wolnym powietrzu przy placówkach handlowych i zakładach 

gastronomicznych tzw. „ogródki piwne” mogą funkcjonować: 

     1/ od niedzieli do czwartku od 8
00
 do 23

00
 

    2/ w piątki, soboty i inne dni poprzedzające dni świąteczne i ustawowo wolne od pracy od 

8
00
 do   24

00 
". 

Komisje Rewizyjna oraz Oświaty i Polityki Społecznej wnioskowały: 
aby §3 pkt 1 brzmiał: 

,,Zakłady gastronomiczne zlokalizowane na terenie obiektów świadczących usługi hotelarskie, 

stacje paliwowe oraz placówki świadczące organizację przyjęć i imprez okolicznościowych  

mogą być otwarte całą dobę w przypadku, gdy taką usługę świadczą " 

oraz aby §3 pkt 2 brzmiał: 

„Ustala się godziny otwierania oraz zamykania zakładów gastronomicznych poza 

wymienionymi w   ust 1: 

    1/ od niedzieli do czwartku nie wcześniej niż od godziny 6
00
 i nie później niż godzina 2

00
 

    2/ w piątki, soboty i inne dni poprzedzające dni świąteczne i ustawowo wolne od pracy nie   

       wcześniej niż o godzinie 6
00
 i nie później niż 4

00 
" 

oraz aby §4 brzmiał: 

  ,,Zorganizowane na wolnym powietrzu przy placówkach handlowych i zakładach  

gastronomicznych tzw. „ogródki piwne” mogą funkcjonować: 

     1/ od niedzieli do czwartku od 8
00
 do 23

00
 

    2/ w piątki, soboty i inne dni poprzedzające dni świąteczne i ustawowo wolne od pracy od 

8
00
 do 2

00 
". 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – odczytał pismo Burmistrza Ozimka 
Nr SO.K.0052-12/07 dotyczące wniosków Komisji, które stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu, a następnie zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi do projektu uchwały w wersji 
proponowanej przez Burmistrza. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny – powiedział, że Pana Burmistrz brał pod 
uwagę opinię mieszkańców Gminy Ozimek, a nie opinię właścicieli, którzy prowadzą tę 
działalność. Zaznaczył, że obowiązuje Ustawa o przeciwdziałaniu alkoholizmowi, która 
wskazuje, kto ma czuwać nad porządkiem w gminie i kto za jakie wykroczenia może 
pozbawić świadczenia pewnych usług danych punktów gastronomicznych (można stracić 
koncesje na 3 lata). Uważa, że ingerowanie i ograniczanie swobody gospodarczej do działania 
poszczególnym podmiotom jest niewłaściwe. Dodał, że w tym projekcie uchwały różnicuje 
się i ogranicza swobodę gospodarczą ludzi, którzy tę działalność prowadzą. 
 
Wiceprzewodniczący Rady R. Dreling – stwierdził, iż nie tworzy się nic nowego, tylko 
sankcjonuje się to, co obecnie funkcjonuje. Uważa, że jeśli te ograniczenia tak drastycznie 
zostaną wprowadzone jak jest to przedstawione w projekcie uchwały, to ,,usługi” zostaną 
przeniesione na skwery, ławki i pod bloki. Zaznaczył, że w Opolu, gdzie zabudowa jest 
znaczniej gęściejsza niż w Ozimku uchwała jest mniej rygorystyczna i godziny otwarcia tych 
lokali są znaczniej dłuższe. Osobiście jest przeciwny projektowi uchwały przedstawionemu 
przez Burmistrza i skłaniałby się do rozsądnego rozwiązania proponowanego przez komisje. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zwrócił uwagę, że dyskutuje się o projekcie 
uchwały obejmującym całą Gminę Ozimek, a nie tylko same miasto Ozimek. 
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska ... Antoni Gryc – powiedział, że Komisja 
Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony P. Poż. proponuje wydłużenie 
tych godzin ze względu na to, aby pogodzić właścicieli lokali jak i osoby, które chcą z tych 
lokali skorzystać.  
 
Radna A. Koczur – zaznaczyła, iż ten temat był głęboko analizowany przez Komisje 
Gospodarczą i nie można ograniczać swobód gospodarczych w danych zakładach 
gastronomicznych. Dodała, że kto z mieszkańców będzie niezadowolony to zawsze będzie 
niezadowolony i trzeba się z tym liczyć.  
 
Radny Marek Bagiński – uważa, że wszystkie propozycje nie są doskonałe i głosowanie 
cząstkowe może doprowadzić do tego, że wynik będzie również mało doskonały. Zadał 
pytanie, czy stanie się coś złego, jeśli pogodzi się wszystkie strony tzn. powoła się komisję 
doraźną w skład której wejdą przedstawiciele z każdej komisji plus ktoś, kto będzie 
reprezentował bezpośrednio interes Burmistrza w celu uzgodnienia treści już perfekcyjnej 
uchwały. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zaznaczył, że Rzecznik Praw Obywatelskich naciska na 
uchwalenie tej uchwały i przypomniał, że już z miesiąca marca został projekt przeniesiony na 
miesiąc kwiecień. Zadał pytanie, kiedy komisja się spotka i kiedy zostanie projekt 
przedstawiony Radzie do uchwalenia? 
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Radny M. Bagiński – odpowiedział, że nie da się zrobić tego w przerwie, ale istnieje 
możliwość, że w maju br. zostanie podjęta przez większość radnych uchwała                                  
w przedmiotowym temacie. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny – dodał, że do propozycji składu doraźnej 
komisji przedstawionej przez Radnego Bagińskiego należałoby dodać jeszcze dwóch 
przedstawicieli przedsiębiorców, którzy prowadzą taką działalność w budynku mieszkalnym    
i niemieszkalnym. 
 
Radca Prawny Paweł Konop – powiedział, że do tej komisji doraźnej mogą być powołani 
radni oraz służby Burmistrza, a ewentualnie jeśli komisja zechce to może zaprosić na swe 
posiedzenie tych przedsiębiorców i wysłuchać ich opinii w tym temacie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku R. Dreling – zgłosił uwagę, aby do pomocy 
Przewodniczącym Komisji desygnować jeszcze po jednym radnym. 
 
WNIOSEK  
Radny M. Bagiński – zgłosił wniosek, aby utworzyć komisję doraźną w skład której wejdą 
radni oddelegowani przez wszystkie Komisje Rady Miejskiej oraz dwie osoby ze służb 
Burmistrza. Komisja ta do następnej Sesji w miesiącu maju przygotuje jednolity projekt 
uchwały w sprawie dni i godzin otwierania oraz zamykania placówek handlu detalicznego, 
zakładów gastronomicznych i usługowych na terenie Gminy Ozimek. 
 
Radca Prawny Urzędu P. Konop – dodał, że najpierw we wniosku powinno być stwierdzenie, 
że odkłada się projekt uchwały Nr VII/51/07 w sprawie dni godzin otwierania oraz zamykania 
placówek handlu detalicznego, zakładów gastronomicznych i usługowych na terenie Gminy 
Ozimek oraz tworzy się (wniosek zgłoszony przez Radnego Bagińskiego). 
 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poddał pod głosowanie wniosek Radnego Bagińskiego 
wraz z uzupełnieniem Radcy Prawnego. 
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła większością głosów wniosek zgłoszony przez Radnego              
M. Bagińskiego – 17 ,,za” przy 2 ,,wstrzymujących się” i 1 ,,przeciwnym”. 
 
Jeden radny nie brał udziału w głosowaniu. 

 
W związku z odłożeniem projektu uchwały Nr VII/51/07 numeracja dotychczasowych 
projektów ulega zmianie.  
 

Pkt II.6 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr VII/51/07 w sprawie 
szczegółowych zasad umarzania wierzytelności Gminy Ozimek i jej jednostek 
organizacyjnych z tytułu należności pieniężnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy 
– Ordynacja podatkowa oraz udzielania innych ulg w spłacie tych należności, a także 
wskazania organów do tego uprawnionych.  
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy trzeba coś 
wyjaśniać w tej sprawie? 
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Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

 

Uchwała Nr VII/51/07 w sprawie szczegółowych zasad umarzania wierzytelności Gminy 
Ozimek i jej jednostek organizacyjnych z tytułu należności pieniężnych, do których nie 
stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa oraz udzielania innych ulg                     
w spłacie tych należności, a także wskazania organów do tego uprawnionych została 
przyjęta większością głosów – 20 ,,za”. 
 
Jeden radny nie brał udziału w głosowaniu. 

 
Pkt II.7 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr VII/52/07 w sprawie 
zmiany budżetu gminy na 2007 r. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zapytał się, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Uchwała Nr VII/52/07 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2007 r. została przyjęta 
jednogłośnie – 21 głosów ,,za”. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – ogłosił 10 minutową przerwę. 
 

P O   P R Z E R W I E  
 

 
Ad. III A N A L I Z A   W N I O S K Ó W   I   P O S T U L A T Ó W   Z              

Z E B R A Ń    W I E J S K I C H   I   Z A R Z Ą D Ó W                          
O S I E D L I :  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poinformował, iż wszystkie 
Komisje zapoznały się z materiałami na ten temat, a następnie poprosił Przewodniczącego 
Komisji Ochrony Środowiska Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony P. Poż. Pana A. Gryc o 
odczytanie stanowiska. 
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska ...A. Gryc – odczytał stanowisko, które 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś niejasności w omawianym 
temacie? 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań.  
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie stanowisko Komisji Ochrony 
Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony P. Poż. jako stanowisko Rady – 21 
głosów ,,za”. 
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Ad. IV B E Z R O B O C I E   W   G M I N I E   O Z I M E K                                     
- I N F O R M A C J A :  

 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącą Komisji Oświaty i Polityki 
Społecznej o odczytanie stanowiska. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i polityki Społecznej Barbara Starzycka – odczytała 
stanowisko, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zwróciła się z pytaniem, czy coś trzeba 
wyjaśnić dodatkowo? 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań.  
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie stanowisko Komisji Oświaty i Polityki 
Społecznej jako stanowisko Rady – 21 głosów ,,za”. 
   
 

Ad. V O C E N A   P R Z E B I E G U   R E A L I Z A C J I   Z A D A Ń   
I N W E S T Y C Y J N Y C H   W   G M I N I E   W   2 0 0 6 r.               
W   W Y B R A N Y C H   P R Z E Z   K O M I S J E                           
T E M A T A C H, tj.   O Ś W I E T L E N I E   D R Ó G                           
W   G M I N I E   I   M I E Ś C I E   O R A Z   N O W E                       
D R O G I   I   C H O D N I K I :  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poinformował, iż wszystkie 
Komisje zapoznały się z materiałami na ten temat, a następnie poprosił Przewodniczącego 
Komisji Ochrony Środowiska Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony P. Poż. Pana A. Gryc     
o odczytanie stanowiska. 
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska ...A. Gryc – odczytał stanowisko, które 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag.  
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie stanowisko Komisji Ochrony 
Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony P. Poż. jako stanowisko Rady – 21 
głosów ,,za”. 
 

Ad. VI S P R A W O Z D A N I E    B U R M I S T R Z A    Z                               
D Z I A Ł A L N O Ś C I    K W A R TA L N E J : 

 
Burmistrz Ozimka Jan Labus - przedstawił sprawozdanie: 
� w miesiącu marcu br. zakończyły się zebrania wiejskie, 
� rozstrzygnięto przetargi na:  

� projekt Domu Kultury; 
� zmianę planu zagospodarowania przestrzennego w Szczedrzyku i Krasiejowie; 
� projekt kanalizacji Ozimek – Schodnia – Pustków, 
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� przygotowuje się przetargi na: 
� termomodernizację Przedszkola w Dylakach; 
� świetlicę w Schodni. 

� ogłoszono przetarg na : 
� starą kuźnię w Grodźcu; 
� termomodernizację Szkoły Podstawowej Nr 2 w Ozimku, 

� nie rozstrzygnięto przetargów na projekty dróg, ponieważ nikt do nich nie przystąpił; 
� zrobiono kosztorys na termomodernizację Przedszkola Nr 4 w Ozimku ( ponad 

800 000,00 zł.) 
� odbyły się spotkania na temat : 

� kanalizacji (TRIAS OPOLSKI) – Gmina Ozimek wzięła na siebie obowiązek 
utworzenia spółki na terenie gminy oraz jest beneficjentem kanalizacji w Dolinie 
Małej Panwi . Z ramienia Gminy Ozimek koordynatorem projektu jest Kierownik 
Referatu Ochrony Środowiska i Rozwoju Wsi Pan Andrzej Wolny; 

� środków unijnych przyznawanych w latach 2007 – 2013. Pierwsze wnioski będzie 
można składać w październiku br.; 

� dużo czasu spędza się na Dinoparku w Krasiejowie. Obecnie jest wykonywana największa 
inwestycja jaka jest realizowana przez Gminę Ozimek – budowa Dinoparku.  

� w partnerstwie : 
� od 1 do 5 maja br. miał odbyć się plener malarski w Ozimku z udziałem 8 państw               

z czego tylko dwa miasta – Schotten (Niemcy) i Rymarov (Czechy) potwierdzili 
udział. W związku z powyższym odwołano tę uroczystość.; 

� od 22 do 24 czerwca br. odbędą się dni Ozimka. Udział już potwierdzili: Heinsberg, 
Schotten i Rymarov. 

 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach  – poprosił Radnych o przyjęcie poprzez głosowanie  
protokołu z ostatniej Sesji Rady Miejskiej. 
 
Radni przyjęli jednogłośnie protokół z ostatniej Sesji Rady Miejskiej – 21 głosów ,,za”. 
 

Ad. VII S P R A W Y    R Ó Ż N E   I   O R G A N I Z A C Y J N E : 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach : 

� odczytał pismo Burmistrza Ozimka w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miejskiej 
w Ozimku do komisji konkursowej na dyrektorów szkół i przedszkoli i poprosił                  
o zgłaszanie kandydatur. 

 
Radna Janina Grembecka – zgłosiła kandydaturę radnej Barbary Starzyckiej do komisji 
konkursowej na dyrektorów przedszkoli. 
 
Radny J. Wierny – zgłosił kandydaturę Radnej Grażyny Świercz do komisji konkursowej 
na dyrektorów szkół. 
 
Radna B. Starzycka – zgłosiła kandydaturę Radnej J. Grembeckiej do komisji 
konkursowej na dyrektorów szkół. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie poszczególnym kandydatkom, czy 
wyrażają zgodę na kandydowanie do poszczególnych komisji konkursowych? 
 
Radna B. Starzycka – wyraziła zgodę  
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Radna G. Świercz – wyraziła zgodę 
 
Radna J. Grembecka – wyraziła zgodę 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – powiedział, że ze względu na to, iż w piśmie Pan 
Burmistrz prosi o desygnowanie po jednym radnym/ej do poszczególnych komisji 
konkursowych poprosił Radę Miejską, aby poprzez głosowanie dokonała wyboru 
przedstawiciela do w/w komisji.  
 
Radna Barbara Starzycka  – 20 ,,za” przy 1 ,,wstrzymującym się” 

 
Radna Grażyna Świercz  - 8 ,,za” 

 
Radna Janina Grembecka  - 10 ,,za” 

 
Przedstawicielem Rady Miejskiej w Ozimku do komisji konkursowej na stanowiska 
dyrektorów przedszkoli została: 

Radna Barbara Starzycka. 
 
Przedstawicielem Rady Miejskiej w Ozimku do komisji konkursowej na stanowiska 
dyrektorów szkół została: 

Radna Janina Grembecka; 
 
 
� odczytał pismo Radnej Aldony Koczur (pismo stanowi załącznik do protokołu). 

Dodał, że sprawa zostanie przedstawiona na komisjach i sesji w miesiącu maju br.;  
� odczytał pismo Radnego Jana Grabowskiego i Radnego Mateusza Marcinków                      

w sprawie obwodnicy we wsi Grodziec (pismo stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu) i zapewnił, że ten punkt zostanie wprowadzony na komisje i sesje                      
w miesiącu maju br.  

 
Radny J. Grabowski – poprosił, aby to pismo i sprawę obwodnicy przekazać na 
poszczególne komisje celem przeanalizowania całości sprawy, a następnie, aby Rada 
podjęła na majowej sesji konkretna decyzję. 
 
Radny A. Gryc – zadał pytanie, czy w w/w sprawie bierze się pod uwagę tylko głosy 
mieszkańców Grodźca, czy też innych wiosek. Zaznaczył, ze ludzie z Chobia są przeciwni 
budowie obwodnicy w przedstawianym miejscu i poprosił o wnikliwą analizę tematu, 
gdyż Rada reprezentuje interes nie jednej wioski tylko całej Gminy Ozimek. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś chciałby 
zabrać głos. 
 
Radna A. Koczur – powróciła do sprawozdania Burmistrza i zadała pytanie, czy przetarg na 
wykonanie dróg i zatoczek był jeden, czy tez było ich kilka i czy nie można tak dużego 
zadania podzielić na mniejsze? 
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Z-ca Burmistrza Marek Korniak – odpowiedział, że Burmistrz w sprawozdaniu miał na myśli 
przetarg na dokumentację techniczną, a nie na wykonawstwo zatok i parkingów. Ten przetarg 
będzie ponawiany wkrótce.  
 
Radna A. Koczur – zadała pytanie, czy na jakieś wykonawstwo dróg odbył się przetarg i czy 
został ktoś wyłoniony? 
 
Z-ca Burmistrza Ozimka M. Korniak – odpowiedział, że obecnie jest szykowana specyfikacja 
na ul. Zamoście. Dodał, że w pierwszej kolejności ogłaszane są przetargi na placówki 
oświatowe, aby firmy mogły podjąć prace w okresie wakacji. Podobnie jest z kanalizacją. 
Zaznaczył, że na chwilę obecną do rozstrzygnięcia są 22 przetargi i należy się uzbroić                   
w cierpliwość. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, co się dzieje                  
z tematem rozmów z Uniwersytetem w sprawie zagospodarowania pomieszczeń na 
Dinoparku? 
 
Z- ca Burmistrza M. Korniak – odpowiedział, że Uniwersytet jest w trakcie rozmów, które 
maja wyjaśnić sprawę finansowania tego obiektu i po tych rozmowach okaże się, czy 
skorzystają z tego użyczenia czy też nie. 
 
Radna G. Świercz – zadała pytanie Sekretarzowi Gminy, kiedy otrzyma materiały, o które 
prosiła na komisji? 
 
Sekretarz Gminy Andrzej Staś – odpowiedział, że z informacji jakie uzyskał w dniu 
dzisiejszym wpłynęły do Biura Rady. 
 
Radna G. Świercz – poprosiła Burmistrza o udostępnienie oświadczenia jakie miało wpłynąć 
z Heinsberga. 
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – stwierdził z przykrością, że takowe oświadczenie nie wpłynęło 
do Urzędu i niestety Hiensberg nie wywiązał się z ustaleń. 
 
Radna G. Świercz – zwróciła się z kolejnym pytaniem, tym razem do członków Komisji 
Partnerstwa,  w jaki sposób Gmina Ozimek uczciła 80-tą rocznicę urodzin Honorowego 
Obywatela Pana Karlheinza Heselhausa? Oświadczyła, że ta uroczystość miała miejsce                   
9 kwietnia 2007 r., a osoba ta bardzo dużo zrobiła i nadal robi dla Ozimka. Dodała, że Pan 
Karlheinz poprosił, aby pewne kwoty pieniężne zamiast kwiatów i upominków wpłacać na 
konto szpitala w Ozimku.  
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – odpowiedział, że faktycznie nie została uczczona ta 
uroczystość, ale obiecuje że zostanie naprawiony ten błąd. Poprosił, że jeżeli ktoś wcześniej 
wie o takim wydarzeniu, to żeby przypomniał i na pewno odpowiednio zareaguje się. Dodał, 
że gdy była uroczystość 80- lecia Pana Mientusa, to na jego uroczystości nie było osób, które 
go honorowały, a on pojechał z życzeniami do Chrząstowic. Na koniec podziękował za 
informację.  
 
Radna G. Świercz – poprosiła Burmistrza, aby ustosunkował się do informacji rzecznika 
prasowego komendanta wojewódzkiego policji w Opolu w sprawie postawionych zarzutów. 
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Burmistrz Ozimka J. Labus – odpowiedział, że nie będzie się ustosunkowywał do tej sprawy, 
ponieważ nie dano mu okazji do zapoznania się z materiałami. Termin ten miał być                 
w kwietniu, został przesunięty na koniec maja i na dzień dzisiejszy nie ma oficjalnej daty. 
Dodał, że dopiero, gdy zostanie zapoznany z materiałami będzie mógł się ustosunkować do 
stawianych mu zarzutów.  
 
Radny Marek Bagiński – poprosił o przesyłaniem emailem protokołów z sesji radnym, którzy 
są tym zainteresowani.  
 
Wiceprzewodniczący Rady R. Drelin – dopowiedział, że ma to być protokół, a nie scenograf. 
Dodał, że Sesje są nagrywane i jeśli ktoś chce szczegółowo zapoznać się z ich przebiegiem, to 
może poprosić Biuro Rady o płytę i odsłuchać.   
 
Sołtys wsi Pustków Pan Norbert Feliks – poruszył temat sprzedaży boiska przy OSP Pustków. 
Wyraził swoje niezadowolenie, gdyż nikt o tym fakcie w Pustkowie nie wiedział.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – jako Sołtys wsi Szczedrzyk stwierdził, że osobiście 
wieszał w Szczedrzyku informację o ogłoszeniu przetargu tejże działki. 
 
Z-ca Burmistrza Ozimka M. Korniak – powiedział, że nie jest to boisko tylko teren zielony 
użytkowany jako boisko. Faktycznie został sprzedany, ale nie był on własnością Gminy 
Ozimek, tylko Agencji Rolnej, która miała prawo sprzedać ten teren komu chciała. Dodał, że 
gdzieś 1,5 roku temu Burmistrz wydał polecenie OKiS , aby poczynić wszelkie starania w 
celu pozyskania tego terenu na cele rezerwowego boiska dla sportowców Gminy Ozimek. 
 
Sołtys wsi Pustków Pan N. Feliks – zaznaczył, że Rada Sołecka jak i Sołtys zwrócą się                      
z oficjalnym pismem o wyjaśnienie tej sprawy. 
 
Z-ca Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 3 w Ozimku Pan Ginter Stryczek – powiedział, 
że  w tej kadencji te osiedle nie ma radnego i prosi Radę Miejską o wsparcie pomysłów jakie 
są przedstawiane na posiedzeniach tegoż zarządu. Dodał, że ciągle występuje problem nazwy 
– mylą Nową Schodnię z Ozimkiem. Osiedle jest tak dziwnie podzielone, że na jednej ulicy              
z lewej strony są mieszkańcy miasta a na prawej wioski.   
Nawiązał też do okręgów wyborczych i zaznaczył, że mieszkańcy ulicy Leśnej, czy też 
Sikorskiego w Ozimku nie znają problemów mieszkańców części miasta i części wioski 
Nowa Schodnia.  
Poprosił również o rozwiązanie problemu jazdy po drodze na ulicy Robotniczej. Zaznaczył, 
że kanalizacja zostanie zrobiona gdzieś za 3 lata i do tego czasu nie da się tam przejechać. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zapewnił Pana Stryczka, że Rada 
Miejska w Ozimku pamięta o tej części Ozimka, przypominając, że będzie 
termomodernizacja szkoły za kilkaset tysięcy zł. Zaznaczył, że wszystkiego nie da się od razu 
zrobić.  
Poinformował Radę Miejską w Ozimku, że tuż przed Sesją do Biura Rady zadzwonił Pan 
Robert Konowalik z Ośrodka Kultury i Sportu z prośba o przekazanie przeprosin radnym w 
związku z zaproszeniami na imprezę plastyczną. W zaproszeniach została wpisana data 25 
kwietnia 2007 r., a impreza odbyła się 22 kwietnia 2007 r.   
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Burmistrz Ozimka J. Labus – przypomniał o sprawie poruszonej na komisjach tzn.                         
o sprzedaży kawałka boiska asfaltowego. Zaznaczył, że chciałby znać decyzje Rady w tej 
sprawie, gdyż musi udzielić odpowiedzi osobie zainteresowanej.         
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny – powiedział, że Komisja Rewizyjna oraz 
Oświaty i Polityki Społecznej wypracowała stanowisko w tym temacie i wyraziły zgodę na 
sprzedaż tej działki pod pewnymi warunkami – zapis jest w protokole z posiedzenia komisji.   
 
Radna A. Koczur – powiedziała, że Komisja Gospodarcza nie wyraziła zgodę na sprzedaż. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zaproponował, że temat ten wprowadzi się w 
formie uchwały na komisje i sesję, a radni poprzez głosowanie rozstrzygną tę sprawę.  
 
Radny Joachim Juros – stwierdził, że powtarza się problem, gdyż na gorąco przedstawia się 
temat, a Rada ma podjąć decyzję. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – powiedział, że zaproponował konkretne rozwiązanie. 
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – dodał, że temat był poruszany na komisjach tydzień temu więc 
nie jest rzucony na gorąco. Zaznaczył, że przyszedł petent w ramach interwencji i nie chce 
sam podjąć decyzji, tylko chce wysłuchać, co Rada ma do powiedzenia w tym temacie. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przypomniał o składaniu oświadczeń majątkowych z 
kopiami PIT, oraz oświadczeń lustracyjnych. 
 
Przewodniczący Rady wobec wyczerpania porządku obrad Sesji podziękował wszystkim 
zebranym za udział i zamkną VII Sesję Rady Miejskiej w Ozimku. 
 
Sesja trwała od godziny 15 

15 
do godziny  17

57
 

 
 
PROTOKOŁOWAŁA :                     SEKRETARZ :                         PRZEWODNICZYŁ:      
 
     


